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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

В периода 1-3 юни се провежда среща на партньорите по проект QUALIFY, изпълняван по програма Интеррег
Европа. Събитието е свързано с обмяна на добри практики в областта на превенция от измами, внедряване на
системи за контрол на качеството и запазване на автентичността на произвежданите продукти в сектора на
агроиндустрията. В тази връзка през първия ден от визитата бе представен българският опит ... 

НСНИ чества 30 години от създаването сиПрез 2022 г. Национално сдружение Недвижими имоти (НСНИ) -
браншовата структура на професионалистите в сферата на недвижимите имоти чества 30 години от своето
създаване. Отбелязване на тържественото събитие ще се състои на 24 юни 2022 г. с Международна конференция
в зала "Шекспир" на Гранд Хотел Милениум София и Гала вечеря в зала "Мусала" на Хотел Хилтън Соф... 

Екипът на Областния информационен център /ОИЦ/– Разград, заедно с Българската търговско-промишлена
палата /БТПП/ и Регионалната търговско-промишлена и земеделска камара /РТПЗК/в Разград, проведоха онлайн
събитието "Еразъм за млади предприемачи" – възможност за Вашия бизнес!". Срещата се състоя в платформата
за видеоконференции ZOOM. Представени бяха процесът на кандидатстване, ползите за нови и за... 

Българската търговско-промишлена палата информира за предстоящ Българо-виетнамски бизнес форум, който
ще се състои присъствено на 7 юни 2022 /вторник/ от 10.30 ч. в сградата на БТПП. Събитието се организира
съвместно с Посолството на Виетнам в София и е част от програмата на изложението за еко продукти – Eco Green
Vietnam Expo, което ще се проведе в София в периода 5-9 юни 2022 в НДК. Социалистич... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Заглавие: БТПП е домакин на партньорска среща по проект QUALIFY
Дата: 02.06.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Брокерите на имоти с кръгла годишнина
Дата: 02.06.2022 08:37
Медия: Факти

Заглавие: Представиха програмата "Еразъм за млади предприемачи"
Дата: 02.06.2022 06:51
Медия: Екип 7

Заглавие: Покана за Българо-виетнамски бизнес форум
Дата: 02.06.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/18788
https://fakti.bg/imoti/684135-brokerite-na-imoti-s-kragla-godishnina
https://ekip7.bg/2022/06/02/predstaviha-programata-erazam-za-mladi-predpriemachi/
https://www.bcci.bg/news/18789


Това разкри в предаването "Честно казано с Люба Кулезич" по "Евроком" енергийният експерт Стефан Гамизов.
"Поднасям извинения към австрийския посланик, не знам дали това е истина, или не, но това ми го казаха в очите.
Според тях аз съм основният проблем затова, че не се работи по "Чаира", защото съм бил изнасял факти и
обществото знаело за какво става дума", продължи той. "Нищо няма да се случи ск... 

Снимки: Dsport; "Форбс" – Г-н Домусчиев, каква е оценката на работодателите за предложените от правителството
антикризисни мерки? Кои от тях няма да дадат очаквания ефект? – Оценката ни е, че предложеният пакет от
мерки няма да доведе до нужния антиинфлационен ефект, който правителството очаква. В него няма нито едно
предложение в подкрепа на бизнеса в момент, когато той е най-силно засегнат от кр... 

Евелина Пенкова, Връзки с обществеността Инвестиции на стойност 6 928 000 лева в публични активи предвижда
"ВиК" ООД – Габрово за следващите 5 години за територията, на която оперира. Новият Бизнес план за периода
2022 – 2026 г. беше одобрен от Комисията за енергийно и водно регулиране на заседание на 31.05.2022 г. За
предходния период от 2017 до 2021 г. дружеството е инвестирало общо 5 287 000 ле... 

Ускоряване на устойчивите решения за декарбонизация Декарбонизацията е едно от най-сложните
предизвикателства на нашето време. То изисква дълбока трансформация на глобалната енергийна система, която
не може да бъде осъществена с едно-единствено и лесно решение. За постигането на целите на Парижкото
споразумение за климата ще е необходима комбинация от технологии и решения, а напредъкът в производс... 

Ние искаме да привлечем най-умната част от автомобилната индустрия, затова следващото важно нещо е да
работим върху развитието на човешкия капитал. Това заяви министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер
на откриването на конференцията "Аутомотив и мобилити форум", организиран от "Аутомотив клъстер България".
Той припомни, че наесен у нас ще отвори института "Инсайт". "Правителството разпознава... 

Макдоналдсите вече ги няма, резервните части са скъпи и прескъпи, хартията – пожълтяла . . . И това е само
видимата част от айсберга, какъвто са започналите сътресения на руската икономика, въпреки впечатлението, че
тя издържа на санкциите, предаде Франс прес. Трийсет и пет годишният автомонтьор Иван от Москва разказва, че
клиентите му са в паника. Цената на резервните части от чужбина се е вдигна... 

Заглавие: Гамизов при Кулезич: Забраниха ми да говоря в предаването ви. ИТН държат енергетиката. Ще ни
разрушат! Това не е шоу!
Дата: 01.06.2022 21:03
Медия: Frog news

Заглавие: Кирил Домусчиев: Готвим национален протест в края на юни
Дата: 02.06.2022 08:31
Медия: Антени

Заглавие: Инвестиции за 7 милиона лева предвижда ВиК ООД – Габрово за следващите 5 години
Дата: 02.06.2022 11:13
Медия: Вестник Росица

Заглавие: Ускоряване на устойчивите решения за декарбонизация
Дата: 02.06.2022 11:06
Медия: Енергетика България

Заглавие: Лорер: Искаме да привлечем у нас най-умната част от аутомотив сектора
Дата: 02.06.2022 11:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Санкциите на Запада вече обещават икономически сътресения в Русия, прогнозира Франс прес
Дата: 02.06.2022 11:03
Медия: Нов Живот

Заглавие: Премиерът иска от ВУЗ-овете да бълват иновации за бизнеса
Дата: 02.06.2022 10:45

https://www.frognews.bg/novini/stefan-gamizov-pri-kulezich-zabraniha-govoria-vav-vasheto-predavane-neshtata-pavets-chaira-izglejdat-kato-vav-shizofrenichen-san-narkoman.html
https://www.anteni.bg/2022/06/02/%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D1%83%D1%81%D1%87%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%BC-%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80/
https://www.rositza.com/28037/investitsii-za-7-miliona-leva-predvizhda-vik-ood-gabrovo-za-sledvashtite-5-godini/
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3340-uskoriavane-na-ustoychivite-resheniia-za-dekarbonizaciia
https://www.dotbg.bg/article/11717930
http://www.novjivot.info/2022/06/02/%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D1%89%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B8%D0%BA%D0%BE/
https://lupa.bg/news/premierat-iska-ot-vuz-ovete-da-balvat-inovacii-za-biznesa_180311news.html


Няма икономика, в която се ражда растеж, ако няма връзка между университетите и бизнеса. Това заяви
премиерът Кирил Петков по време на откриването семинар за сътрудничеството между ВУЗ-овете и частния
сектор. Премиерът отбеляза, че има няколко фактора, които помагат да се изгради добра икономика. Започва се
от място, където няма иновации. Академичната общност трябва да постигне иновации. Иновациит... 

"Образованието и уменията са основата, върху която градим нашето бъдеще. Те са стратегическа инвестиция в
устойчивото развитие на обществото и икономиката. Образователните системи обаче трябва да чуват сигналите на
бизнеса. Тясното сътрудничество между висшите учебни заведения и индустрията е от ключово значение, и е
важно да гарантираме, че завършващите висше образование са готови за професионалн... 

Хърватия е с единия крак вътре, ние не отговаряме само на един критерий - ценовата стабилностЕвропейската
комисия обяви само Хърватия за напълно готова да се присъедини към еврозоната, като това ще стане от 1
януари 2023 г. и така ще направи 20 броя на държавите-членки. България е добре в изпълнението на критериите,
като куца само по отношение на стабилността на цените - в една компания с повечето... 

Държавната "Българска банка за развитие" е взела мерки в опит да си върне част от най-проблемния си едър
кредит, който е на стойност 148.5 млн. лв. и е отпуснат през 2019 г. на фирмата "Роудуей кънстракшън", свързвана
с близки до бизнесмена Румен Гайтански – Вълка. На 1 юни ББР е поела контрола върху дружеството, след като
изпълнителните директори на държавната банка Цанко Арабаджиев и Владимир Ге... 

Според министъра на иновациите и растежа бъдещето е свързано с електромобилите и автономните автомобили,
а страната ни може да бъде сред водещите в разработката на софтуер за тяхРаботи се по 7 проекта с компании от
сектора на автомобилната индустрия за потенциални инвестиции в размер на над 2 млрд. лв., които ще разкрият
нови 4 хил. работни места. Това заяви министърът на иновациите и растежа Дани... 

Правителството е готово да поощрява сериозно, с всички средства, с които разполага, развитието на
автомобилната индустрия в България през следващите години. Това каза министърът на иновациите и растежа
Даниел Лорер на международната конференция "Automotive and Mobility Forum - Southern and Eastern Europe
2022", която събира в София представители на автомобилния сектор от Южна и Източна Европа. Лор... 

Медия: Новините под лупа

Заглавие: От 2023 г. ще осигурим европейска подкрепа за разработването на инкубатори в рамките на висшите
училища, каза Мария Габриел
Дата: 02.06.2022 10:13
Медия: Утро Русе

Заглавие: Ето докъде стигнахме ние и докъде останалите по пътя за еврозоната: послена оценка на ЕК
Дата: 02.06.2022 10:13
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Банката за развитие се опитва да спаси част от лошия кредит на Румен Гайтански – Вълка за 149 млн.
лв.
Дата: 02.06.2022 09:15
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Лорер: Работи се по 7 проекта за потенциални инвестиции за над 2 млрд. лв.
Дата: 02.06.2022 11:17
Медия: Епицентър

Заглавие: Правителството е готово да поощрява с всички средства, с които разполага, развитието на
автомобилната индустрия у нас, каза министър Даниел Лорер
Дата: 02.06.2022 10:59
Медия: Утро Русе

Заглавие: Бургас домакин на конференция за иновациите и адаптирането на новите технологии
Дата: 02.06.2022 10:51

https://utroruse.com/article/804345/
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/eto-dokade-stignahme-nie-i-dokade-ostanalite-po-patya-za-evrozonata-poslena-otsenka-na-ek
https://www.mediapool.bg/bankata-za-razvitie-se-opitva-da-spasi-chast-ot-loshiya-kredit-na-rumen-gaitanski-valka-za-149-mln-lv-news336226.html
http://epicenter.bg/article/Lorer--Prouchvat-se-7-proekta-za-potentsialni-investitsii-za-nad-2-mlrd--lv-/283769/4/0
https://utroruse.com/article/804385/
https://e-burgas.com/post/burgas-domakin-na-konferenciya-za-inovaciite-i-adaptiraneto-na-novite-tehnologii-5133


На 07.06.2021 г., от 09:00 часа, в Международен конгресен център – Бургас ще стартира конференцията "Digital
Burgas". Тя има за цел да подпомогне иновациите и адаптирането на новите технологии, осигурявайки взаимно
допълване между публичния и частния капацитет. Сред лекторите на събитието ще видите и чуете представители
на държавната и местната власт, изявени водещи представители на бизнеса, научн... 

Цената на хляба буквално са срина за месец и най-масовият в разфасовка от 830 грама вече може да се намери в
някои търговски вериги за 1,79 лева, почти колкото струваше преди драстичното поскъпване от края на миналата
година. Това показа проверка на "Телеграф" в столична търговска верига. В края на април същият вид вървеше по
2,49 лева за брой, което на практика правеше 3 лева за килограм хляб. В ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Снимка: БГНЕС, архив "Голямата грешка беше, че държавата ни очакваше войната в Украйна да приключи бързо",
коментира културологът пред БНР. "Както обикновено истеризирахме всичко, което правим. ... Защо позволяваме
това нещо? На фона на всичко, което направихме, да го развалим". С тези думи културологът проф. Ивайло Дичев,
преподавател в СУ "Св. Климент Охридски", обобщи реакциите след видеообръще... 

Румънското правителство се очаква да приеме днес извънредно постановление за отпускането през месец юли на
финансова помощ в размер на 700 леи (141,68 евро) за пенсионерите, чиито месечни доходи са до 2000 леи
(404,79), съобщава Аджерпрес, цитирана от БТА. Според министъра на труда Мариус Будъй около 3,2 милиона
пенсионери в страната ще се възползват от тази еднократна помощ. Тя ще им бъде преведе... 

Румънското правителство се очаква да приеме днес извънредно постановление за отпускането през месец юли на
финансова помощ в размер на 700 леи (141,68 евро) за пенсионерите, чиито месечни доходи са до 2000 леи
(404,79), съобщава Аджерпрес. Според министър на труда Мариус Будъй около 3,2 милиона пенсионери в
страната ще се възползват от тази еднократна помощ. Тя ще им бъде преведена заедно с пенсия... 

Антикризисните мерките ще имат ефект върху най-уязвимите групи на обществото, единодушни са социалният
министър и депутатът Владислав Панев По-всяка вероятност при актуализацията на бюджета няма да бъде
предложено да се вдигне минималната работна заплата тази година. Това коментира по БНТ министърът на труда
и социалната политика Георги Гьоков. Той обясни, че иска да се увеличи минималната работна... 

Медия: E-Burgas

Заглавие: САМО ЗА МЕСЕЦ: Хлябът се срина до 1,79 лева
Дата: 02.06.2022 10:38
Медия: Телеграф

Заглавие: Ивайло Дичев: С настаняването в луксозни хотели правителството предложи повече, отколкото
трябваше
Дата: 01.06.2022 17:51
Медия: Гласове

Заглавие: Румъния отпуска помощ от 700 леи за пенсионерите с доходи под 2000 леи
Дата: 02.06.2022 10:53
Медия: Конкурент

Заглавие: Румънското правителство ще приеме днес постановление за отпускането на помощ от 700 леи за
пенсионерите с доходи под 2000 леи
Дата: 02.06.2022 09:57
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Гьоков: Вероятно няма да има второ увеличение на минималната заплата тази година
Дата: 02.06.2022 10:50
Медия: Инвестор.БГ

https://telegraph.bg/obshtestvo/samo-za-mesec-hliabyt-se-srina-do-179-leva-vypreki-che-dds-vse-oshte-e-20-na-sto.-dizelyt-leko-nadolu-benzinyt-pylzi-nagore-341004
https://glasove.com/novini/ivaylo-dichev-s-nastanyavaneto-v-luksozni-hoteli-pravitelstvoto-predlozhi-poveche-otkolkoto-tryabvashe
https://www.konkurent.bg/news/16541556439649/rumaniya-otpuska-pomosht-ot-700-lei-za-pensionerite-s-dohodi-pod-2000-lei
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/275253-rumanskoto-pravitelstvo-shte-prieme-dnes-postanovlenie-za-otpuskaneto-na-pomosht
https://www.investor.bg/biudjet-i-finansi/333/a/giokov-veroiatno-niama-da-ima-vtoro-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata-tazi-godina-353330/


Кадър Евроком Сашо Диков се е устремил към поста на генерален директор на БНТ и изсипа тежки обвинения
към настоящия. "Не живея с излишни илюзии, смятам, че това е обречено начинание. Но да вземем предвид, че
когато представяш фалшив документ трябва да бъдеш осъден от 3 до 5 години. Имам предвид американският
възпитаник Емил Кошлуков (бел.ред. генералният директор на БНТ). Това коментира журнали... 

Огромно намаление на заплатите е изненадало депутатите, получили доходите си за месец април. Приблизително
намаление е около 25 процента. Това прави от 2 до 3 хиляди лева на човек в зависимост от ранг и прослужено
време. И доста повече, ако се включат и така наречените безотчетни, уточнява "Марица". Откъде идва шоковото
намаление на заплатите, които за обикновения българин са супер високи и преди... 

Социалното министерство ще поиска увеличение на заплатите на работещите в държавната сфера поне 10% от
първи юли с актуализацията на бюджета. Това заяви министърът на труда и социалната политика Георги Гьоков.
По всяка вероятност обаче тази година няма да има второ увеличение на минималната работна заплата заради
възражения от страна на работодателите и министерството на финансите, допълни той. Да... 

Огромно намаление на заплатите е изненадало депутатите, получили доходите си за месец април. Приблизително
намаление е около 25 процента. Това прави от 2 до 3 хиляди лева на човек в зависимост от ранг и прослужено
време. И доста повече, ако се включат и така наречените безотчетни, уточнява "". Откъде идва шоковото
намаление на заплатите, които за обикновения българин са супер високи и преди, и сл... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

"С настаняването в луксозни хотели правителството предложи повече, отколкото трябваше. Беше грешно
стратегически. Дадохме изключително луксозни възможности на тези хора да прекарат трите месеца. Отдавна
беше ясно, че ще трябва да напуснат. След което се каза, че вече не може и естествено настана разочарование",
коментира той пред БНР. По повод реакциите след видеообръщението на вицепремиера Калина... 

Доскорошната дясна ръка на вицепремиерката Корнелия Нинова - бившият главен секретар на икономическото
министерство Йордан Татарски, излезе с нова порция разкрития за случващото се на ул. "Славянска" и
кадруването на Калоян Методиев във ведомството. Редакцията на Lupa.bg получи писмо от Татарски, пратено до
членовете на пленума, отново с искане Националният съвет да се събере и да обсъди политикат... 

Заглавие: Сашо Диков: Кошлуков трябва да лежи в затвора
Дата: 02.06.2022 10:31
Медия: БГ вест

Заглавие: Живи да ги ожалиш: Орязаха депутатските заплати с 2 до 3 бона!
Дата: 02.06.2022 11:02
Медия: Струма

Заглавие: Социалният министър: Няма да има второ увеличение на минималната заплата тази година
Дата: 02.06.2022 10:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Живи да ги ожалиш: Орязаха депутатските заплати с 2 до 3 бона!
Дата: 02.06.2022 08:24
Медия: Блиц

Заглавие: Проф. Дичев: Държавниците ни мислеха, че войната в Украйна ще приключи бързо. Голяма грешка!
Дата: 01.06.2022 19:33
Медия: Frog news

Заглавие: Йордан Татарски направи нови разкрития за тандема Нинова-Методиев
Дата: 02.06.2022 10:13
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Песков: Между Кремъл и Белия дом са прекратени всички контакти

https://bgvest.eu/775455/
https://www.struma.com/bulgariya/jivi-da-gi-ojalish-oryazaha-deputatskite-zaplati-s-2-do_193809/
https://www.flashnews.bg/sotsialniyat-ministar-nyama-da-ima-vtoro-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata-tazi-godina/
https://blitz.bg/politika/zhivi-da-gi-ozhalish-oryazakha-deputatskite-zaplati-s-2-do-3-bona_news889422.html
https://www.frognews.bg/novini/prof-dichev-darjavnitsite-misleha-che-voinata-ukraina-shte-prikliuchi-barzo-goliama-greshka.html
https://lupa.bg/news/yordan-tatarski-napravi-novi-razkritiya-za-tandema-ninova-metodiev_180306news.html
https://www.actualno.com/europe/peskov-mejdu-kremyl-i-belija-dom-sa-prekrateni-vsichki-kontakti-news_1762139.html


Всякакво взаимодействие между Кремъл и Белия дом на практика е преустановено. Това коментира
прессекретарят на руския президент Дмитрий Песков пред държавната руска медия РИА Новости. "Можем да
кажем, че сега всякакви контакти на практика липсват", допълни той. Вчера, 1 юни, посланикът със специално
назначение на руското външно министерство Григорий Машков от своя страна обяви, че възможностите за... 

- Проф. Пантев, тачим ли истински героите, пролели кръв за свободата ни? - Героите винаги са самотници. Те не
са умирала така, както често ги представят - вперили вдъхновен поглед към хоризонта, към небето. Героите са
малцинство. Те са се жертвали, докато всякакви други хора - дюкянджии, бакали, са си въртели алъш-вериша, без
да се интересуват много-много ще я има ли българската държава, каква ще ... 

"Аз участвам в конкурса за генерален директор на БНТ, а те участват в конкурса за "генерален слагач на властта"Не
живея с излишни илюзии, смятам, че това е обречено начинание. Но да вземем предвид, че когато представяш
фалшив документ трябва да бъдеш осъден от 3 до 5 години. Имам предвид американският възпитаник Емил
Кошлуков (бел. ред. генералният директор на БНТ). Председателят на парламентарнат... 

Какво направи нашето правителство? Когато то изпрати 35 000 украинци, търсещи временна закрила, в хотелите в
Слънчев бряг, беше ясно, че просто гледа да махне тези хора от главата си Уважаеми колеги, Само 15 години след
създаването на Третата българска държава, в периода 1894-96 г. в страната ни пристигат 20 000 арменци. По
време на Балканските войни техният брой става 35 000, а малко по-късно идв... 

"Не живея с излишни илюзии, смятам, че това е обречено начинание. Но да вземем предвид, че когато представяш
фалшив документ трябва да бъдеш осъден от 3 до 5 години. Имам предвид американският възпитаник Емил
Кошлуков (бел. ред. генералният директор на БНТ). Това коментира журналистът Сашо Диков в ефира на "Честно
казано с Люба Кулезич" относно надпреварата за генерален директор на БНТ, в която то... 

"Не живея с излишни илюзии, смятам, че това е обречено начинание. Но да вземем предвид, че когато представяш
фалшив документ трябва да бъдеш осъден от 3 до 5 години. Имам предвид американският възпитаник Емил
Кошлуков (бел. ред. генералният директор на БНТ). Това коментира журналистът Сашо Диков в ефира на "Честно
казано с Люба Кулезич" относно надпреварата за генерален директор на БНТ, в която то... 

Дата: 02.06.2022 10:02
Медия: Actualno.com

Заглавие: Проф. Андрей Пантев: Единствената заплаха за България днес сме самите ние
Дата: 02.06.2022 09:00
Медия: Марица

Заглавие: Сашо Диков скочи на Кошлуков и Каменаров
Дата: 02.06.2022 10:13
Медия: МИГNews

Заглавие: През 19 и 20 век България е помогнала и на арменци, и на македонци, сега Калина и Киро не могат
Дата: 02.06.2022 09:42
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Сашо Диков: БНТ се превърна в сметище, Кошлуков трябва да лежи в затвора
Дата: 02.06.2022 09:34
Медия: Варна 24

Заглавие: Сашо Диков: БНТ се превърна в сметище, Кошлуков трябва да лежи в затвора
Дата: 02.06.2022 09:24
Медия: Бургас 24

Заглавие: Край на ретроградния Меркурий – всичко си идва на мястото!
Дата: 02.06.2022 09:23
Медия: Жената Днес

https://www.marica.bg/samo-v-marica/intervyuta/prof-andrey-pantev-edinstvenata-zaplaha-za-balgariq-dnes-sme-samite-nie
https://mignews.info/sasho-dikov-skochi-na-koshlukov-i-kamenarov/
https://www.flagman.bg/article/268001
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Sasho-Dikov-BNT-se-prevurna-v-smetishte-Koshlukov-tryabva-da-lezhi-v-zatvora-1277039
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Sasho-Dikov-BNT-se-prevurna-v-smetishte-Koshlukov-tryabva-da-lezhi-v-zatvora-1277040
https://www.jenatadnes.com/shesto-chuvstvo/krai-na-retrogradniya-merkurii-vsichko-si-idva-na-myastoto/


На 3-и юни, планетата на комуникациите Меркурий, сваля оковите на ретроградното си движение и се отправя без
колебание на пътуване в знак Телец. Напомням, че ретроградното движение на Меркурий започна на 10-и май и
протече между градусите 4 в Близнаци и 26 в Телец. Това е възможно до известна степен да е объркало
плановете ви и желаните резултати. Време е разпилените пъзелчета да си дойдат на мяст... 

Порицание - това е наказанието за лидера на "Възраждане" Костадин Костадинов и народния представител от
"Продължаваме промяната" Искрен Митев за свадата им насред пленарната зала на 1 юни. Историята накратко -
Митев отправи от трибуната обвинения към "Копейкин", Костадинов се разпозна зад името, лично уведоми зам.-
председателя на парламента Кристиян Вигенин, че "на тоя тъпак ще му разбия носа". За... 

Заглавие: Кой е Искрен Митев, който дръпна вратовръзката на "Копейкин"
Дата: 02.06.2022 11:08
Медия: Булевард България

https://boulevardbulgaria.bg/articles/koy-e-iskren-mitev-koyto-drapna-vratovrazkata-na-kopeykin

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


